
Vragen van de fractie
JessLokaal

Onderwerp:    Activiteitensubsidiebeleid
Type vragen:  Technische vraag
Datum: 22-03-2024

Inleiding:
In de afgelopen twee jaar, hebben wij meerdere malen meegemaakt dat wij bij verenigingen 
kwamen en dat daar opmerkingen werden gemaakt als; wij hebben gewoon niet de juiste 
ingang bij de gemeente. Het lijstje Verleende activiteitensubsidies 2021 & 2022 werd 
meerdere malen voor onze neus geschoven. 

De zojuist genoemde lijst wordt vermoedelijk opgesteld en online gepubliceerd om 
transparantie te verlenen, maar dat doel lijkt niet te worden bereikt. Een legenda ontbreekt 
en het is onduidelijk hoe de bedragen tot stand zijn gekomen.

Ook na de beantwoording van onze vragen, het Rekenkameronderzoek en de OVV 
jongstleden, zijn de betreffende bedragen voor ons nog steeds niet uitlegbaar.

Onze vraag:

Kunt u toelichten hoe de betreffende bedragen (verleende activiteitensubsidies 2022) tot 
stand zijn gekomen?

Vraag:

U schrijft 

U schrijft dat u met een procesvoorstel wilt komen, herijking van nieuwe kaders, maar 
volgens ons begint dat met transparantie over alle geldstromen op dit moment. 

Ik kan nog steeds niet toelichten hoe de activiteitensubsidies tot stand komen. 
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In de fractie van JessLokaal zijn nog steeds vragen over het huidige 
activiteitensubsidiebeleid, deze vragen komen met name voort uit onduidelijkheid over de 
huidige beoordelingscriteria, vandaar onze vraag: 

Onze vraag:
Kunt u ons de huidige beoordelingscriteria van de activiteitensubsidie verstrekken?

Wie krijgt welke subsidie en op basis waarvan? 

Inleiding;
We begrijpen dat er dit jaar geen nieuw beleid kan zijn, we begrijpen ook dat er beleid ten 
grondslag ligt dat we als raad hebben vastgesteld, maar dat we de totstandkoming van 
verschillende activiteitensubsidies nog steeds niet uitlegbaar is. Daarmee kunnen wij niet 
voldoen aan onze controlerende rol als raadslid. 

Voordat we kaderstellend kunnen werken als raad, moeten we eerst transparant hebben hoe 
budgetten nu tot stand komen. Na dit rapport en antwoorden op onze vragen, lukt dit ons nog 
steeds niet. 

We zien nergens; jongens we hebben nu alles in kaart; en daarmee kunnen we transparantie 
tonen op basis waarvan wij de subsidies 2025 vaststellen. Dit zijn de kaders waarop wij op 
dit moment toetsen. 

Met de huidige 

Namens de gehele fractie,

Maaike Tesselaar
Raadslid JessLokaal
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